
LLŠF Valdes sēdes lēmumi 

Sēde notika 2017.gada 22.martā, sāk.plkst.16:00 

Salas pagasts, „Babītēs” 

 

Vada: Arnis Podiņš 

Protokolē: Eduards Lapsiņš 

Piedalās: Arnis Podiņš, Jūlija Oļeksejenko, Eduards Lapsiņš 

 

Dienas kārtība: 

1. IFAA darba grupas iesnieguma izskatīšana 

2. Par SK AiM Archery uzņemšanu LLŠF 

3. Par klubu biedru skaitu atskaitēs 

4. Par Starptautisko sacensību Nolikumiem un valodu 

5. Par 2017.gada budžeta projektu 

6. Par Kopsapulces organizēšanas gaitu 

7. Par Rīgas čempionātu 

8. Dažādi 

Valde ir lemttiesīga. 

 

1. Valde izskatīja IFAA darba grupas iesniegumu un nolēma akceptēt iesniegtos 

priekšlikumus par pastiprinātu drošības kontroli šaušanas trasēs, nozīmējot sekojošus 

IFAA tiesnešus: Armands Vilisters, Valdis Gaspersons, Andis Šveicis, Andris 

Kuzņecovs, Kaspars Aigars un Aleksandrs Redjko, no kuriem vismaz vienam šī kontrole 

jāveic obligāti visās LLŠF kalendārajās sacensībās, kuras notiek brīvdabā. Lēmums 

pieņemts vienbalsīgi. 

2. Valde izskatīja SK AiM Archery iesniegumu par uzņemšanu LLŠF biedros. E.Lapsiņš 

apstiprina, ka SK AiM Archery ir izpildījis visas prasības un Valde nolēma uzņemt SK 

AiM Archery LLŠF biedros. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

3. E.Lapsiņš ziņo par situāciju, kad klubu uzrādīto biedru skaits īsti neatbilst faktiskajam, jo 

sacensībās startē reāli mazāks skaits. A.Podiņš atzīmē, ka ar pieaugušajiem ir vienkāršāk 

– var jau būt, ka vairums nodarbojas relaksācijas nolūkos, bet nevar būt, ka no, teiksim 30 

bērniem neviens negrib startēt sacensībās - vajadzētu noskaidrot, kur ir problēma. Valde 

nolēma veikt aptauju par iemesliem jauniešu zemajai aktivitātei startam LJČ un citās 

sacensībās. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

4. E.Lapsiņš ziņo par situāciju, kad pēc Baltijas čempionāta WA amatpersonas pieprasa 

Nolikuma tulkojumus un dažādus paskaidrojumus. Tas pats ir ar IANSEO sistēmu, tāpēc 

piedāvā visu rakstīt angļu valodā. A.Podiņš iebilsts, latviešu ir valsts valoda un primāri ir 

jāapmierina vietējo intereses. Valde noklausījās diskusiju un pieņēma lēmumu, ka visās 

WA sistēmā reģistrētajās LLŠF sacensībās informācijai jābūt pieejamai angļu un latviešu 

valodās paralēli. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

5. A.Podiņš ziņo par 2017.gada budžeta projektu. Pēc diskusijas Valde nolēma pieņemt 

budžeta projektu ar 6000EUR deficītu (40000EUR paredzamie ieņēmumi, 46000Eur 

paredzamie izdevumi) un iesniegt to Kopsapulcei apstiprināšanai. Lēmums pieņemts 

vienbalsīgi. 

6. E.Lapsiņš ziņo par Kopsapulces organizēšanas gaitu. Valde pieņēma ziņojumu zināšanai 

un apstiprināja balsošanas mandāta dizainu. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 



7. J.Oļeksejenko ziņo par Rīgas pilsētas čempionātu – ir pārsegušies datumi ar LJO un citu 

brīvu datumu Federācijas kalendārā nav. Valde noklausījās ziņojumu un nolēma 

sacensības pārcelt uz rudeni telpās. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

8. Valde nolēma piešķirt jaunas loka šaušanas sporta tiesnešu kategorijas tiesnešiem, kuri 

sekmīgi nokārtojuši testu (pielikums). Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

Sēdi slēdz plkst.19:00 

 

 

 

 
 

 

PIELIKUMS 

 

 
 Nr.p.k. Vārds, Uzvārds Piešķirtā kategorija 
1 Dace Lēvalde I 
2 Edgars Gansons II 
3 Elīna Lapsiņa I 
4 Gita Karule II 
5 Jānis Bērziņš II 
6 Jānis Bružis II 
7 Jūlija Oļeksejenko II 
8 Kristaps Ozoliņš II 
9 Lauris Rumpans I 
10 Līga Ilona Deņisenoka II 
11 Marija Antonova I 
12 Mārtiņš Lūciņš II 
13 Mārtiņš Vītols I 
14 Viktors Avsjuks II 
15 Vitālijs Solovjovs II 
16 Vitālijs Žukovs II 
17 Vladimirs Tjutjukovs II 
18 Kristaps Važa II 

 


